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Zdravotní reorganizace v MSSSZdravotní reorganizace v MSSS
Již rok procházíme interní transfor-Již rok procházíme interní transfor-

mací, která je symbolizována přede-mací, která je symbolizována přede-
vším projektem CESTA ZMĚNY. CO-vším projektem CESTA ZMĚNY. CO-
VID nám tento proces na jednu stranu VID nám tento proces na jednu stranu 
výrazně zkomplikoval, ale v jistém výrazně zkomplikoval, ale v jistém 
smyslu i urychlil. V důsledku pande-smyslu i urychlil. V důsledku pande-
mie nám zemřelo přibližně 30 klientů, mie nám zemřelo přibližně 30 klientů, 
což výrazně ovlivnilo absolutní počet, což výrazně ovlivnilo absolutní počet, 
ale i strukturu našich klientů. Snížil se ale i strukturu našich klientů. Snížil se 
počet klientů s výrazně špatným zdra-počet klientů s výrazně špatným zdra-
votním stavem, v důsledku čehož se votním stavem, v důsledku čehož se 
plošně snížila potřebnost zdravotně plošně snížila potřebnost zdravotně 
ošetřovatelské činnosti. Nyní se inten-ošetřovatelské činnosti. Nyní se inten-
zivně snažíme nabídnout naše služby zivně snažíme nabídnout naše služby 
novým klientům, nicméně se nechce-novým klientům, nicméně se nechce-
me vracet do stavu, kdy jsme zdravot-me vracet do stavu, kdy jsme zdravot-
nictví nahrazovali chybějící lůžka v lé-nictví nahrazovali chybějící lůžka v lé-
čebnách dlouhodobě nemocných.čebnách dlouhodobě nemocných.

Naší vizí do budoucna je Naší vizí do budoucna je BÝT PRO BÝT PRO 
KLIENTY DOMOVEMKLIENTY DOMOVEM a ne „skrytou  a ne „skrytou 
nemocnicí“. K tomu nás vede i skuteč-nemocnicí“. K tomu nás vede i skuteč-
nost, že naše zdravotně ošetřovací péče nost, že naše zdravotně ošetřovací péče 
je dlouhé roky fi nančně defi citní. Když je dlouhé roky fi nančně defi citní. Když 
jsem před sedmi lety přišel do funkce jsem před sedmi lety přišel do funkce 
ředitele museli jsme dvěma zdravot-ředitele museli jsme dvěma zdravot-
ním pojišťovnám během tří let vrátit ním pojišťovnám během tří let vrátit 
8 mil. Kč jako narovnání podvodného 8 mil. Kč jako narovnání podvodného 
vykazování. Bohužel i poté, co jsme se s vykazování. Bohužel i poté, co jsme se s 
tímto břemenem vypořádali a nastolili tímto břemenem vypořádali a nastolili 
jsme poctivý systém vykazování našich jsme poctivý systém vykazování našich 
výkonů, nedaří se nám z příjmů od výkonů, nedaří se nám z příjmů od 

zdravotních pojišťoven pokrýt náklady, zdravotních pojišťoven pokrýt náklady, 
které na zdravotní personál máme. Stát které na zdravotní personál máme. Stát 
na jedné straně zvyšuje výši mezd (na-na jedné straně zvyšuje výši mezd (na-
posledy od 1. 1. 2021 o 10%), nicméně posledy od 1. 1. 2021 o 10%), nicméně 
pravidla pro ohodnocení zdravotních pravidla pro ohodnocení zdravotních 
výkonů tento trend nekopíruje. výkonů tento trend nekopíruje. 

Z výše uvedených důvodů jsem v Z výše uvedených důvodů jsem v 
březnu 2021 přistoupil k reorganizaci březnu 2021 přistoupil k reorganizaci 
zdravotního úseku. Stávajícím zdra-zdravotního úseku. Stávajícím zdra-
votním sestrám jsem nabídl rozdělení votním sestrám jsem nabídl rozdělení 
úvazku (60 % zdravotno + 40 % soci-úvazku (60 % zdravotno + 40 % soci-
álno), čímž by byla zachována jejich álno), čímž by byla zachována jejich 
plná zaměstnanost a zároveň by to pro plná zaměstnanost a zároveň by to pro 
MSSS bylo dlouhodobě fi nancovatel-MSSS bylo dlouhodobě fi nancovatel-
né. Zdravotnickému personálu s plnou né. Zdravotnickému personálu s plnou 
praxí je od ledna 2021 státem přisou-praxí je od ledna 2021 státem přisou-
zen základní plat ve výši 41.290 Kč zen základní plat ve výši 41.290 Kč 
hrubého. Realita normálního měsíce hrubého. Realita normálního měsíce 
by pak byla o další 2 - 3 tisíce vyšší. Ta-by pak byla o další 2 - 3 tisíce vyšší. Ta-
kovou výši si prostě nemůžeme dovo-kovou výši si prostě nemůžeme dovo-
lit. Já jsem zdravotním sestrám nabídl lit. Já jsem zdravotním sestrám nabídl 
po rozdělení úvazku konečnou částku po rozdělení úvazku konečnou částku 
33.000 – 35.000 Kč hrubého, což pět z 33.000 – 35.000 Kč hrubého, což pět z 
nich odmítlo. Lidsky mě trochu mrzelo nich odmítlo. Lidsky mě trochu mrzelo 
vyjádření některých z nich, že „degra-vyjádření některých z nich, že „degra-

daci“ na sociálno akceptovat nemohou, daci“ na sociálno akceptovat nemohou, 
protože tento postoj v organizaci s ná-protože tento postoj v organizaci s ná-
zvem městská správa sociálních služeb zvem městská správa sociálních služeb 
je trochu zvláštní.  je trochu zvláštní.  

Od 1. 6. 2021 budeme schopni posky-Od 1. 6. 2021 budeme schopni posky-
tovat méně zdravotně ošetřovatelských tovat méně zdravotně ošetřovatelských 
služeb vlastními zaměstnanci, ale za to služeb vlastními zaměstnanci, ale za to 
efektivně a fi nančně udržitelně. Pokud efektivně a fi nančně udržitelně. Pokud 
budou klienti potřebovat více zdra-budou klienti potřebovat více zdra-
votní péče, budeme naplno využívat votní péče, budeme naplno využívat 
všechny možnosti, které v ČR zdravot-všechny možnosti, které v ČR zdravot-
ní pojištění umožňuje. Především se ní pojištění umožňuje. Především se 
bude jednat o DOMÁCÍ PÉČI, kterou bude jednat o DOMÁCÍ PÉČI, kterou 
předepisuje ošetřující lékař, se kterým předepisuje ošetřující lékař, se kterým 
jsme na tomto postupu domluveni. O jsme na tomto postupu domluveni. O 
situaci jsem informoval i všechny zdra-situaci jsem informoval i všechny zdra-
votní pojišťovny. votní pojišťovny. 

Závěrem bych chtěl uklidnit všechny Závěrem bych chtěl uklidnit všechny 
klienty i zaměstnance a jednoznačně klienty i zaměstnance a jednoznačně 
deklarovat, že péče o klienty bude i na-deklarovat, že péče o klienty bude i na-
dále kvalitní. Budeme se jen stále více dále kvalitní. Budeme se jen stále více 
věnovat tomu, co je naším primárním věnovat tomu, co je naším primárním 
úkolem, a to poskytovat našim klien-úkolem, a to poskytovat našim klien-
tům domov a potřebnou sociální péči. tům domov a potřebnou sociální péči. 

Mgr. Viktor KoláčekMgr. Viktor Koláček

Firma TEPLO Vejprty s. r. o. hledá zaměstnance na HPP
pro obsluhu plynových kotelen.

Požadavky na pracovní místo: vzdělání v elektrotechnickém oboru, vyhláška 50 
výhodou, praxe v elektro oboru, řidičský průkaz sk. B, základní znalost práce na PC,
vzhledem k pohotovostní službě výhoda bydliště ve Vejprtech.

Kontakt: Ing. Bohuslav  Hoff man, tel.: 777 336 280
Životopis zašlete na e-mail: teplo.vejprty@seznam.cz
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Vedle hlavní trasy s tunelem Klínovcem (údolní dráha)  bylo 
také mnoho zastánců železnice na horský hřeben, která měla mít 
místní význam pro Vejprty, protože v této době byl nedostatek 
pracovníků a průmysl takto mohl přivést nové pracovní síly.

a) Výbor v Horní Blatné požádal ministerstvo železnic o vedení 
tratě Pernink - H. Blatná (napojení na dráhu Johann-Georgen-
stadt do Karlových Varů) do Vejprt. Tato měla být napojena v 
Kovářské na dráhu do Chomutova. Také tato dráha měla sloužit 
jako dopravní spojení pro přivezení pracovní síly do Vejprt. 

b) Kromě toho také Přebuz v Krušných horách požádal o při-
pojení na železnici do Vejprt. Tyto oba výše uvedené plány byly z 
důvodu trati Vejprty - Karlovy Vary odmítnuty. 

c) Městští radní Jöhstadtu v Sasku předložili obci Vejprty žá-
dost o postavení železnice Jöhstad-Vejprty, aby se obec přimluvi-
la podepsáním. Nestalo se.

d) Také městští radní z Wolkenstein v Sasku podali žádost o 
vedení Přísečnické údolní železnice přes místo Schmalzgrube až 
k hranici (u Kryštofových Hamrů a Přísečnice). Oba návrhy byly 
saským státem odmítnuty.

e) Obecní rada sousedního saského města Bärensteinu se při-
mlouvala za spojení Königswalde-Wolkenstein se zohledněním 
na připojení na projektovanou trať Karlovy Vary - Vejprty. Ale 
také v tomto případě se saský Zemský sněm shodl na tom, že 
tento plán se ještě nechá stranou.

f) Železniční spojení mezi Jöhstadtem a Vejprty se mělo usku-
tečnit jako soukromý projekt. V březnu 1912 se uskutečnily prá-
ce na určení trasy železnice Jöhstadt - Pleil - Vejprty a okresní 
hejtmanství v Přísečnici sdělilo, že udělilo předběžnou koncesi 
na tento projekt. V únoru 1914 se konalo v Drážďanech jedná-
ní mezi starostou Jöhstadtu a Vejprt s obecním představenstvem 
Bärensteinu. V březnu udělilo ministerstvo železnic povolení o 
přijetí technických předprací pro plánovanou trať úzkokolejky 
přes Pleil a Sorgental do Vejprt.

g) Protože Přísečnice, jako město okresních úřadů, bylo od nej-
bližší železniční stanice „Preßnitz-Reischdorf ” velmi vzdáleno, 
byla plánována další kolej, které měla vést kolem strážnice Son-
neberg až k jižní části Přísečnice. Tato trať byla již zakreslena na 
reliéfních kartách  politického okresu Přísečnice.

h) Dne 2. listopadu 1909 podnikla autobusová fi rma Sauerer z 
Vídně zkušební jízdu z Vejprt do Jáchymova, které se zúčastnili 
členové obecního zastupitelstva.

Vypuknutí první světové války roku 1914 pozastavilo veškeré 
plány o železnici do Karlových Varů, které byly v té době doslova 
na dosah ruky. Nikdy se již také neuskutečnila plánovaná  stavba 
železnice do Vejprty - Jöhstadt.

Po připojení sudet k německé říši se otázka vlakového spojení z 
Chemnitz do Karlových Varů opět začala projednávat a zkouma-
la se případná rentabilita takovéto dráhy. Ovšem dříve, než vůbec 
kdo mohl dojít k nějakým závěrům, zničila všechny záměry dru-
há světová válka.

XVI. Hřbitov

V březnu roku 1900 přišel striktní požadavek okresního 
hejtmanství v Kadani na zřízení nového hřbitova. Okres poža-
doval co nejrychlejší předložení plánu. Ten byl předložen v ná-
sledujícím roce a to městským správcem staveb Franzem Peter-
mannem. Předběžné náklady Petermann spočítal na 37 650,- Kr., 
byly však daleko vyšší.

Stavební práce, tedy hala na vykropení mrtvého, márnice, 
obytná budova a brány, zadalo město stavebnímu mistrovi Tan-
kredu Müllerovi z Vejprt, konečná cena byla 69 500 Kr. Položení 

základního kamene stavby se uskutečnilo dne 3. července roku 
1907 a tento základní kámen měl plechovou schránku s pamět-
ním nápisem, vloženy byly statistiky o obyvatelstvu a živnosten-
ské vztahy města, seznam členů obecního zastupitelstva, jeden 
výtisk novin „Neuen Weiperter Zeitung „ a mince.

K otevření hřbitova pro veřejnost došlo 1. října 1908 a zúčast-
nili se ho členové obecního zastupitelstva, evangelický farář Ernst 
Piesch, městští lékaři, stavební mistr Müller a stavební správce 
Petermann.

Projev přednesl starosta Fitbogen v hale pro vykropení mrt-
vých. „Tento hřbitov ať je pro každého, kdo v našem městě napo-
sledy zavře oči a to bez ohledu na to, jakého náboženského vyznání 
je,” řekl starosta.

Během tiché modlitby přítomných se také poprvé rozezněly 
hřbitovní zvony a týž den se konal i vůbec první pohřeb. Byl to 
pohřeb továrníka zbraní Gustava Bittnera.

Hřbitov má rozlohu 35 395 m2, bylo zde 8 192 řadových hrobů, 
125 rodinných hrobek a osm hrobů čestných.

XVII. Cejchovní úřad

První podnět ke zřízení cejchovního úřadu ve Vejprtech byl 
podán již roku 1890 a obecní výbor se touto otázkou znovu za-
býval v roce 1894. Povoleno zřídit pobočku cejchovního úřadu 
ve Vejprtech (jednalo o Kadaňskou pobočku) bylo státním mís-
todržitelstvím v Praze v lednu 1897. Prvním úředním dnem na 
vejprtském cejchovním úřadě bylo pondělí 5. června 1899. Roku 
1908 se pravomoci vejprtské pobočky rozšířily.

XVIII. Okresní úřad

Podle zákona z roku 1864 si nově ustanovené vejprtské okres-
ní zastupitelstvo mělo zvolit předsedu a také celý okresní výbor. 
Dlouhé roky bojovaly Vejprty, jako město s největším počtem 
obyvatel v okrese, o přeložení úřadu okresu do Vejprt, popřípadě 
o rozdělení a ustanovení vlastního zastupitelského okrsku. Ov-
šem kancelář nadále zůstala v Přísečnici. Později se jednání a se-
zení konala střídavě v Přísečnici a ve Vejprtech. První jednání ve 
Vejprtech se konalo roku 1910.

Dlouhá léta byl okresním předsedou hraběcí vrchnostenský 
ředitel Vincenz Peßl (Klösterle an der Eger, zemřel roku 1907); 
jeho nástupcem se stal Heinrich Englert (1898 - 1909), továrník 
z Vejprt (zemřel roku 1912), poté od roku 1912 továrník Ed-
mund Schmidl z Vejprty-Blechhammer (zemřel roku 1922). Při 
jeho volbě dne 26. února 1914 řekl tehdejší vedoucí okresního 
hejtmanství Dr. Josef Possig: „Cizinec, který přichází do našeho 
okresu si musí říci, klobouk dolů před takovýmto okresním úřa-
dem, který si s takovými malými prostředky stanovilo a provedlo 
úkoly, které se v dalších okresech neuskutečnily”.

Volný překlad německé kroniky z roku 1960 - autor Walter Bahrbalk.
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Co byste měli vědět Co byste měli vědět 
než se rozhodnete pro očkovánínež se rozhodnete pro očkování

Řádky Městské policie
9. 2. 2021 - Při kontrolní čin-

nosti v ulici Bärensteinská byl 
na parkovišti u objektu č.p. 
153 zjištěn vietnamský živ-
nostník, jak prodává zboží 
z ložného prostoru svého 
dodávkového vozidla a také 

z plochy parkoviště. Na plo-
še parkoviště měl umístěnou 
váhu a několik přepravek se 
zbožím a toto zboží prodával. 
Takovýto způsob prodeje bez 

řádného povolení MěÚ je však místní vy-
hláškou zakázán. Jmenovanému ještě při-
tížilo, že zboží prodával v době nouzového 
stavu. Po nezbytných úkonech byl prodej-
ce vyzván k ukončení prodeje. Dále byl 
na místě vyřešen příkazovou pokutou a z 
místa vykázán.

24. 2. 2021 - Uvedeného dne vyjížděla 
hlídka MP na telefonické oznámení do 
ulice Jiřího z Poděbrad odkud vycházel 
hustý dým. Na místě bylo hlídkou zjiště-
no, že jeden z občanů pálil větve ze smrků, 
které měl uložené za zahradou z podzim-
ního prořezávání stromů. Větve však ne-
byly dostatečně suché, a proto z ohniště 
vycházel hustý dým. Osoba, která pálila 
větve, neměla potřebný souhlas Krajského 
úřadu, který je potřeba při založení ote-
vřeného ohně. Osoba po upozornění na 
tuto skutečnost, vše na místě napravila.

Na internetu je k tomuto jednání zalo-
žen formulář, který se vyplní a elektronic-
ky odešle na Krajský úřad. Pro potřebu 
občanů je přiložena stránka formuláře: 
Evidence pálení          https://paleni.izscr.cz

Tato aplikace slouží k ohlášení plánova-
ného pálení místně příslušnému Hasičské-
mu záchrannému sboru kraje.

26. 2. 2021 - Asistenky prevence krimi-
nality v součinnosti se sociálním odborem 
provedly v průběhu tohoto měsíce několik 
kontrol v bytech u seniorů. Důvody kon-
trol bylo poskytnutí pomoci v době nou-
zového stavu. K jedné osobě v seniorském 
věku se docházelo opakovaně. Při jedné 
kontrole bylo zjištěno, že zdravotní stav 
seniora není dobrý, proto došlo ze strany 
APK k přivolání RZS. Senior musel být 
hospitalizován ve zdravotnickém zaříze-
ní. Proto byla následně na místo přivolána 
ještě Policie ČR, která, po odvozu seniora, 
zajistila byt. 

26. 2. 2021 - I v tomto měsíci došlo, ze 
strany turistů ze SRN v několika přípa-
dech, k porušení nařízení vlády ČR v době 
nouzového stavu. Do našeho města přijíž-
děli nebo přicházeli přes hraniční přechod 
za nákupy nebo natankovat. Ani v jednom 
případě nebyli schopni při kontrole před-
ložit negativní test na Covid-19. Za poru-
šení nařízení vlády ČR byly zjištěné sku-
tečnosti postoupeny ke správnímu řízení 
MěÚ v Kadani. 
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Očkovací látka proti nemoci COVID-19. 
vám může být podána jen s vaším souhla-
sem.

Podání očkovací látky má zabránit, abyste 
onemocněl(a) nemocí COVID-19, kterou 
způsobuje virus SARS-CoV-2. Očkovací 
látka vyvolá přirozenou tvorbu protilátek a 
povzbudí imunitní buňky, aby Vás ochránily 
proti onemocnění COVID-19. 

K dosažení plného účinkuje třeba pod-
stoupit očkování dvěma dávkami. Druhá 
dávka vám bude podána 21 dní nebo 28 dní 
po podání první dávky. Termín očkování 
druhé dávky vám sdělí očkující lékař. Je vel-
mi důležité, abyste podstoupil(a) také dru-
hou dávku, jinak vás nemusí očkovací látka 
proti nemoci COVID-19 ochránit vůbec 
nebo dostatečně. 

Očkovací látka vám bude podána injekč-
ně do ramenního svalu. Používané injekce a 
způsob podání jsou obdobné jako u jiných 
druhů očkování.

Na základě současného stavu vědeckého 
poznání nelze zatím zcela přesně stano-
vit míru a délku ochrany po očkování. V 
průběhu 2 let od zavedení očkování budou 
tyto informace upřesňovány. Ochrana proti 
onemocnění COVID-19 nemusí být dosta-
tečná dříve než sedmý den po podání druhé 
dávky očkovací látky, tj. asi měsíc po první 
dávce očkování. Do té doby je nutné se cho-
vat podle doporučených hygienickoepide-
miologických postupů k ochraně vlastního 
zdraví i zdraví ostatních. 

U aktuálně používaných očkovacích látek 
byla v klinickém hodnocení prokázána cca 
95 % účinnost. Stejně jako v případě jiných 
očkovacích látek, ani vakcína proti nemoci 
COVID-19 nemusí ochránit úplně všechny 
očkované. 

Očkovat se mohou osoby ve věku 16 let 
a starší. Očkovány budou také osoby, které 
prodělaly onemocnění COVID- 19, obvykle 
po uplynutí 90 a více dnů od skončení pří-
znaků COVID-19. Mírně zvýšená teplota 
nebo lehká infekce horních cest dýchacích, 
jako je nachlazení, nejsou důvodem k odlo-
žení očkování. 

Podle dostupných informací se očkování 
nedoporučuje těhotným nebo kojícím že-
nám. Očkování se nedoporučuje také oso-
bám, které v minulosti prodělaly závažnou 
alergickou (anafylaktickou) reakci. 

Se svým praktickým lékařem konzultujte 
záměr očkování pokud:
- jste měl(a) vážnou alergickou reakci na jiné 
očkování, léčivý přípravek nebo potraviny,
- máte oslabený imunitní systém v důsledku 
onemocnění nebo užíváte léky, které imu-
nitní systém negativně ovlivňují,
- máte problémy s krvácením, snadno se 
Vám tvoří modřiny nebo užíváte léky, které 
omezují srážlivost krve,
- máte nyní akutní infekt, horečnaté nebo 
jiné závažné akutní onemocnění,

- myslíte, že můžete být těhotná, nebo plá-
nujete otěhotnět.

Pokud máte po konzultaci se svým prak-
tickým lékařem pochybnosti ohledně vhod-
nosti očkování kvůli vaší specifi cké situaci 
(např. vzácné onemocnění, vzácná kombi-
nace onemocnění nebo postižení atp.) nevá-
hejte se poradit s vaším odborným lékařem. 
O výše uvedeném informujte před očková-
ním očkujícího lékaře.

Záměr očkování proti nemoci COVID-19 
konzultujte s lékařem očkovacího centra, 
pokud:
- máte závažný zdravotní stav nebo jinou 
specifi ckou situaci, kterou jste před očková-
ním konzultoval s Vaším praktickým léka-
řem nebo s odborným lékařem
- jste měl(a) problémy po podání první dáv-
ky očkovací látky proti onemocnění CO-
VrD-19, jako je např. alergická reakce nebo 
jiná závažná nežádoucí reakce.

Pokud máte jakékoli další otázky k očko-
vací látce nebo k očkování, zeptejte se očku-
jícího lékaře.

Žádná očkovací látka od žádného výrobce 
neobsahuje samotný virus a nemůže vyvolat 
onemocnění COVID-19. 

Bezprostřední reakce po očkování: 
Závažná alergická reakce po očková-

ní (anafylaxe) je extrémně vzácná a může 
nastat po jakémkoli očkování. Někteří lidé 
mohou mít po podání očkovací látky aler-
gickou reakci, která se může projevovat jako 
svědivá vyrážka, problémy s dýcháním, otok 
obličeje nebo jazyka. V případě, že se u vás 
taková alergická reakce vyskytne, neprodle-
ně kontaktujte lékaře očkovacího centra. 
Bez včasné pomoci lékaře může dojít k újmě 
na zdraví, ve výjimečném případě může být 
pacient(ka) také ohrožen(a) na životě. Abys-
te tak mohl(a) učinit, bude vám doporučeno 
po očkování setrvat 30 minut na místě, kde 
se očkování provádí.

Pozdější reakce na očkování: 
Očkovací látka může vyvolat nežádoucí 

účinky. Pokud se vyskytnou, jsou zpravidla 
lehké a odezní během několika málo dní.
- u více než jednoho očkovaného z deseti se 
může vyskytnout bolest nebo otok v místě 
vpichu injekce, únava, bolest hlavy, bolest 
svalů nebo kloubů, zimnice nebo horečka.
- u méně, než jednoho očkovaného z deseti 
se může vyskytnout zarudnutí v místě vpi-
chu injekce nebo pocit na zvracení. 
- u méně, než jednoho očkovaného ze sta 
se může vyskytnout zvětšení lymfatických 
uzlin nebo malátnost nebo jiné nežádoucí 
účinky.

Doporučení po očkování 
Po podání očkovací látky se doporučuje 

pečlivé sledování Vašeho zdravotního sta-
vu zpravidla po dobu třiceti minut, a to na 
místě, kde se provádí očkování. Vyvarujte se 
výraznější fyzické námahy dva dny po očko-
vání.
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 Co se dělá ve Vejprte ch   Co se dělá ve Vejprte  (připravuje Egon Fottr)

Koncem února a začátkem března zavládlo u nás ve městě veskrze jarní počasí. Proto naši zaměstnanci začali dělat práce pro tuto dobu 
běžné. Zametání chodníků od posypové drti a rozhazování hromad deponovaného sněhu pro jeho rychlejší tání.

Teplé počasí nám umožnilo věnovat se také opravám techniky.
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 Co se dělá ve Vejprte ch  ch   (připravuje Egon Fottr) (připravuje Egon Fottr)

Ke zlomu ve vývoji počasí došlo od poloviny března. O slovo se přihlásila opět zima a tak začalo znovu sněžit a teploty padaly pod bod 
mrazu. Pro naše pracovníky to znamenalo opět úklid sněhu a solení komunikací a chodníků.

Jistě jste si všimli, že u části 
objektu bývalé Jednoty na nám. 
T.G.Masaryka jsou na chodníku 
umístěny zábrany, které upozor-
ňují na možnost pádu předmě-
tů ze střechy. V současné době 
tam probíhá druhá část opravy 
střechy a její zateplení v celkové 
hodnotě 752.400,- Kč. Oprava 
první části (nad nynější hernou 
a prodejnou tabáku) proběhla 
v loňském roce. Hodnota této 
první části činila 980 tis. Kč. Po 
dlouhých letech se tak budova 
dočkal nového zastřešení, které 
by mělo sloužit další desítky let. 
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Jak jsme se v roce 2020 podíleli Jak jsme se v roce 2020 podíleli 
na ochraně životního prostředí?na ochraně životního prostředí?

MSSS Vejprty –
školíme v rámci

Cesty změny 
Jak jsme již informovali, v měsíci břez-

nu 2021 jsme začali po delší pauze se 
školením v rámci projektu Cesta změny. 
Březnový kurz Vyhodnocování potřeb 
dospělých uživatelů služby nám pomůže 
v tom, abychom správně poznali potřeby 
každého klienta a podle toho pro něj vy-
brali správnou službu se správnou mírou 
podpory a vhodně nastavili jeho indivi-
duální plán.

Foto ze školení dne 24.3.2021 ve školící 
místnosti na ředitelství MSSS Vejprty. 

Rekonstrukce garáže
 pro vozidla hasičů
Práce na dostavbě a rekonstrukci ga-

ráže pro vozidla hasičských záchranných 
složek (HZS) odstartovaly s příchodem 
dubna, kdy už je počasí příznivější. I přes 
to, že město získalo dotace už v loňském 
roce, muselo se s pracemi kvůli nepřízni-
vým klimatickým podmínkám počkat.

V rámci tohoto projektu bude částeč-
ně zrekonstruována stávající garáž, která 
se nachází v prostoru HZS v ulici Mos-
kevská, a jež je v současné době využívá-
na jako garážové stání pro jedno vozidlo 
HZS. V rámci rekonstrukce bude stávají-
cí garáž prodloužena přístavbou pro do-
plnění parkingu druhého vozidla HZS, 
stávající střecha objektu bude stržena a 
nahrazena novou a dojde i k zateplení ob-
vodového pláště objektu. Stávající garáž 
je napájena elektřinou ze sousedního ob-
jektu hasičárny. Způsob napájení zůstane 
nezměněn. Garáž je centrálně vytápěna 
ze sousedního objektu. Způsob vytápění 
se nezmění, dojde pouze k výměně kon-
cových elementů. Rekonstrukcí garáže 
budou vytvořeny lepší podmínky pro 
ochranu vozidel HZS před nepříznivými 
vlivy počasí a prodlouží se tak životnost 
vozidel HZS.

Pokud vše půjde podle plánu, práce by 
měly být dokončeny do konce října toho-
to roku. Projekt podpořil Ústecký kraj a 
Ministerstvo vnitra – generální ředitelství 
Hasičského záchranného sboru České re-
publiky.                             Odbor SMM a DT

Díky svým obyvatelům se Město Vejprty 
může v roce 2020 pochlubit sběrem staré-
ho elektra určeného ke zpětnému odběru a 
recyklaci o hmotnosti 15,12 t. Na každého 
obyvatele tak připadá 5,28 kg vysloužilých 
spotřebičů. Byla tím uspořena spotřeba elek-
třiny a produkce skleníkových plynů, celo-
světově omezena těžba ropy a železné rudy, 
a recyklací se pokryla i část dodávek mědi 
nebo hliníku pro průmyslovou výrobu.

Konkrétní přínos obyvatel vyčísluje 
Osvědčení o podílu na zlepšení životního 
prostředí, které na základě dosažených vý-
sledků vystavil kolektivní systém pro sběr 
a recyklaci vysloužilých spotřebičů Elek-
trowin.

Vyplývá z něj, že díky obyvatelům do-
šlo za rok 2020 k úspoře produkce CO2 o 
180,44 tun. Víte kolik smrků pohltí stejné 

množství CO2? 70 ks.
Nebylo nutné vytěžit 8 864,34 litrů ropy.  

Představte si, že z tohoto množství se po-
kryje spotřeba pohonných hmot auta např. 
na cestu z Prahy do Brna po dálnici D1 a 
to 332 krát.

Došlo také k úspoře 91 251,25 kWh ener-
gie. Asi stejné množství, jako kdybychom 
spustili cyklus myčky nádobí 91 252 krát.

Podařilo se recyklovat 8 697,21 kg že-
leza. Toto množství recyklovaného železa 
by bylo možné použít pro výrobu 357 ks 
nových praček, bez nutnosti těžby železné 
rudy.

Recyklací vysbíraných spotřebičů se po-
dařilo získat 306,98 kg mědi, což by po-
stačilo pro ražbu 54 574 1€ mincí, nebo 
379,22 kg hliníku, který by stačil na výrobu 
25 282 plechovek o objemu 0,33 l.
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Informace o zavedení prázdninového Informace o zavedení prázdninového 
provozu na autobusových linkáchprovozu na autobusových linkách

Policie ČR - 974 434 500, 721 637 679
Hasiči - 150, 731 449 163

Městská policie - 739 454 742
Rychlá záchranná služba - 155

T
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V souvislosti s pokračujícími opatření-
mi vlády a plošným uzavření škol obdr-
želi jsme informaci od odboru dopravy 
Krajského úřadu Ústeckého kraje o zave-
dení prázdninového provozu autobuso-
vých spojů na některých linkách Dopravy 
Ústeckého kraje s platnosti od 17. března 
2021 do odvolání. Bližší informace jsou 
uvedené v letáku Dopravy Ústeckého kra-
je, který k článku připojujeme (leták byl 
rovněž zveřejněn na webových stránkách 
Města Vejprty). 

Omezení školních spojů se nedotkne 

To, že čas rány 
hojí, to je jen pou-
hé zdání. Stále je v 
srdci bolest a tiché 
vzpomínání. Dne 3. 
dubna tomu bude 
dvacet devět let, co 
nás navždy opustil 

milovaný tatínek a dědeček, pan Václav 
TURNER. S úctou a láskou vzpomínají 
syn Miroslav, dcera Dagmar s přítelem 
Jörgem a vnoučata.

 „Kdo žije v našich 
srdcích, nezemřel.“ 

                                                                    
Dne 2. dubna 2021 
uplynul již rok, kdy 
nás nečekaně navždy 
opustil pan Mgr. 

Karel Schmidt.
S láskou a vděčností vzpomínají rodiny 
Schmidtova a Šifaldova.
Děkujeme všem, kdo se k nám tichou 
vzpomínkou připojí.

Dne 10. 3. 2021 ze-
mřel náhle ve věku 
nedožitých 68 let 
můj manžel Voj-
těch Ďurák.
Touto cestou všem 
se srdce děkuji za 
veškerá vyjádření 

soustrasti. Manželka Helena Moravco-
vá s rodinou.

Dne 28.2.2021 nás 
po dlouhé nemoci 
opustila ve věku 81 
let paní Hilda Čap-
ková, dlouholetá 
učitelka Základní 
školy ve Vejprtech. 
Vy, kdož jste jí znali, 

věnujte jí tichou vzpomínku. Zarmou-
cená rodina.

Vejprt. Na linkách obsluhujících Vejprty 
nepojedou školní spoje označené v jízd-
ních řadech číslem 53 a pojedou prázd-
ninové spoje označené číslem 43. Zjistili 
jsme, že na lince 522 587 do Chomutova 
nepojedou tedy dva školní spoje na tra-
se Chomutov – Výsluní a zpět a naopak 
pojedou dva prázdninové spoje na trase 
Místo – Chomutov a zpět. Na lince do 
Kadaně č. 522 600 nepojede pouze jeden 
spoj na trase od zastávky Klášterec nad 
Ohři, Petlerská II do zastávky Kadaň, au-
tobusové nádraží. 

Regionální tisk územního samosprávného celku - měsíčník. 
Vydává a řídí Město Vejprty. Adresa: Tylova 870/6, 431 91 Vejprty. IČ - 00262170. Kontaktní osoba: 

Josef Kadlec, Tel.: 602 181 310, E-mail: miz@vejprty.cz, http://www.vejprty.cz
Nevyžádané materiály a fotografi e se nevracejí. Za původnost a obsahovou správnost jednotlivých pří-
spěvků ručí jejich autoři. Nepodepsané příspěvky se nezveřejňují. Články nepodepsané ale zveřejněné jsou 
redakční. Jakékoliv kopírování obsahu je možné jen se souhlasem autora. Fotografi e, grafy, plánky a jiné 
grafi cké prvky jsou autorskými díly podle příslušného zákona. Tisk je registrován u MK ČR pod číslem E 
12008. Podepsané články, i zkratkou, nemusí být shodné s názory redakce. Vydavatel neručí za obsah inzer-
ce. Sazba: KADYO, Tisk: Akord s.r.o., Chomutov.

Chtěl bych touto cestou poděkovat 
všem zúčastněným za zprostředková-
ní očkování proti covidu ve Vejprtech 
i za perfektní organizaci průběhu této 
akce. Jistě to nebylo pro vás jednodu-
ché, ale pro mne, důchodce, to bylo k 
nezaplacení. S pozdravem 

Václav Šůna
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Zajišťujeme komplexní služby 
v těchto směrech:

• Elektrifi kace novostaveb, 
průmyslových a veřejných staveb

• Oprava a údržba elektrických instalací, 
strojů a přístrojů

• Revize elektrických instalací 
a spotřebičů do 1000 V
• Zajištění poruchové 

a havarijní pohotovosti
• Návrh a zhotovení hromosvodných 

soustav
• Montáže a údržby veřejného osvětlení

• Jádrové vrtání
• Analýza a fi nanční kalkulace připravo-

vaných projektů v oboru elektro
• Návrh, odborná konzultace 

a poradenství
• Dodej elektroinstalačního materiálu

VERPEN ELECTRIC S.R.O.
Husova 957/70
431 91 Vejprty
IČ: 09449981

DIČ: CZ09449981

Technické a revizní oddělení
Jakub Verzich, DiS
+420 702 056 560

Montážní a pohotovostní oddělení
Simon Perini

+420 731 264 457
Účetní a zákaznické oddělení

Věra Verzichová
+420 602 617 384

Asi jste již zaznamenali skutečnost, že 
v rozvoji města a zejména v investičních 
akcích, nám významně pomáhá podpora 
z různých dotačních titulů.  Velmi často z 
prostředků fondů Evropské unie. Mělo by 
tomu být tak i v období let 2021 až 2027. 

Celý proces projednávání a přípravy no-
vých výzev je ovlivněn celou řadou sku-
tečností a v tuto chvíli lze konstatovat, že 
už nyní má start nového programového 
období zpoždění. Přispělo k tomu jednak 
odstoupení Velké Británie z Evropského 
společenství a zároveň celou situaci kom-
plikuje pandemie COVID19.

Z prohlášení ministryně pro místní roz-
voj je též zřejmé, že celkový objem přiděle-
ných prostředků bude v novém období niž-
ší než v období minulém. To bude ve svém 
důsledku znamenat tlak na lepší zacílení 
intervencí, mj. i s ohledem na regionální 
potřeby. Ty však budou, s největší pravdě-
podobností, vyšší než v minulých letech. 
Příčinou nárůstu těchto potřeb je citelné 
oslabení rozpočtů obcí opatřeními v pan-
demii, a to především změnami ve fi skál-
ní politice státu a rozpočtovými změnami 
na státní úrovni. Samozřejmě se to dotklo 
i našeho rozpočtu. A tak je podpora z Ev-
ropských fondů zdroj, k němuž se budeme 
v následujících minimálně pěti, šesti letech 

obracet o pomoc.
I přes všechny nesnáze, nebo možná 

právě proto, jsou priority politiky soudrž-
nosti pro období 2021 – 2027 připraveny 
a zahrnují pět základních investičních cílů. 
Město Vejprty má připravenou řadu pro-
jektů, které s podporovanými oblastmi ko-
respondují. 

Cíl politiky 1
Inteligentnější Evropa – Inteligentnější 

Česko – připravena podpora ve výši 3,5 
mld. EUR

Cíl politiky 2
Zelenější, bezuhlíková Evropa – Zeleněj-

sí, bezuhlíkové Česko -  připravena podpo-
ra ve výši 6,2 mld. EUR

Cíl politiky 3
Propojenější Evropa – Propojenější Čes-

ko -  připravena podpora ve výši 4,3 mld. 
EUR

Cíl politiky 4
Sociálnější Evropa – Sociálnější Česko – 

připravena podpora ve výši 4,5 mld. EUR
Cíl politiky 5

Evropa bližší občanům – Česko bližší 
občanům – připravena podpora ve výši 0,3 
mld. EUR

Pokud by vás zajímaly bližší informace 
k investiční politice EU, naleznete je na 
www.dotaceeu.cz                                         -jv-

Mezi mnohé úspěšné vejprtské projekty EU v minulosti určitě patřilo Souměstí (foto na-
hoře) a nová technika pro hasiče. 


